

收生準則

1. 面見表現
2. 優先考慮
 - ☞ 在本幼稚園 / 聖母書院 / 聖母小學就讀之直系親屬 (包括現就讀者及已畢業者)
 - ☞ 申請人的父母親為聖母書院 / 聖母小學 / 聖母幼稚園的教職員
 - ☞ 就近入學
3. 家長認同學校的辦學宗旨、使命及教育目標
4. 如申請全日班，學校將應教育局指引優先考慮有需要的家庭
(由於學額有限，並非所有符合優先考慮條件的申請人均可獲取錄，敬請留意。)

Criteria for acceptance

1. It will be based on the performance of applicant on the day of interview.
2. Priority of Consideration will be given to:
 - ☞ Parent(s) or sibling(s) who attended or are attending in Our Lady's Kindergarten / Our Lady's College / Our Lady's Primary School.
 - ☞ Applicant whose parent(s) is/are staff of Our Lady's College / Our Lady's Primary School / Our Lady's Kindergarten.
 - ☞ Applicant who resides near to Our Lady's Kindergarten.
3. Parents agree with our school's vision, mission and teaching philosophies.
4. According to EDB guideline, acceptance for Whole-day session will be based on assessment of the school on individual family needs.

(Since the vacant places are limited, please understand that not all applicants fulfilling the priority consideration will be guaranteed a place in the school.)